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 KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 
                  ÉRTÉKMEGŐRZÉSI BIZOTTSÁG_______ 
Ikt.szám: 2473-4/2023.  
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
az Értékmegőrzési Bizottság 

2023. március 28-án megtartott üléséről 
 
Az ülés helye:  Kecskemét, Polgármesteri Hivatal I. emelet 2. 
  Kossuth tér 1. 
 
Az ülés időtartama:  9.00 órától 11.05 óráig 
 
Jelen vannak:  A mellékelt jelenléti ív szerint. 
 
Dr. Fekete Gábor: Köszönti a megjelenteket.  Megállapítja, hogy a bizottság 7 tagjából 6 
fő jelen van. A bizottság határozatképes. Az ülést 9.00 órakor megnyitja.  
Az ülés napirendjére vonatkozóan javaslatot nem tesz.  
Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a kiküldött napirenddel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta:  
 
 
11/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
Az ülés napirendje 
  
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság az ülés napirendjére 
az alábbi határozatot hozta: 
 

1. A Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház és a Ciróka Bábszínház 2022. 
évi beszámolójának jóváhagyása, a 2023/2024-es évad munkatervei 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester    

 
2. A Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai 

beszámolójának és 2023. évi munkatervének tervének véleményezése  
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester    
  

3. A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai 
beszámolójának és 2023. évi munkatervének jóváhagyása 
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester    
  

4. A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2022. évi szakmai beszámolójának 
és 2023. évi munkatervének jóváhagyása     
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester    
   

5. Kulturális intézmények alapító okiratainak módosítása 
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 
/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 12. sorszámmal szerepel. / 
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(Az előterjesztés mellékletei – a terjedelmükre tekintettel - kizárólag 
elektronikusan kerülnek megküldésre.) 

 
6. Köztéri alkotás elhelyezése a Czollner téren 

Előterjesztő: Lejer Zoltán KVAB elnöke 
/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 19. sorszámmal szerepel. / 
 

7. Térítésmentes létesítményhasználat biztosítása   
Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester   
  
 

8. Beszámoló az Értékmegőrzési Bizottság 2022.évi tevékenységéről  
Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor elnök 
/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 28. sorszámmal szerepel. / 

 
9. Munkaanyag: Szoborállítás Petőfi Sándor emlékére  

 Előterjesztő: Lejer Zoltán KVAB elnöke 
 
 
ZÁRT ÜLÉS! 
 

10. Javaslat vármegyei kitüntető díjak adományozására 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 22. sorszámmal szerepel.  

 
11. Javaslat dr. Szobonya Zoltán Emléklap adományozására 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 23. sorszámmal szerepel.  

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Irattár 
  

1.NAPIREND 
A Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház és a Ciróka Bábszínház 2022. évi 
beszámolójának jóváhagyása, a 2023/2024-es évad munkatervei 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Király József: kérdezi, hogy a színháztól jött-e valaki az ülésre? Sajnálja, hogy nincs jelen 
senki tőlük. 
Nagyon szépen összeállított anyagról van szó. A pandémia után szép fordulatot vett mind 
a két színház. Hazai pályán nagyon szépen megállják a helyüket, bízik benne, hogy majd 
egyszer nemzetközi porondon is így lesz. Köszöni a munkájukat. 
 
Lévai Jánosné: a munkatervüket olvasva változatlanul az a véleménye, hogy igényesen 
van összeállítva. Szeretné megköszönni a színház vezetésének, hogy a Lázár Ervin 
programba is bekapcsolódtak. A környező településekről a hátrányos helyzetű gyerekek – 
akik még sosem jutottak el színházba – eljuthatnak. Fontos a kultúrának ez a része is.  
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A drámapedagógiai foglalkozásokat is felvették - a rendőrséggel karöltve - programjukba 
és több kecskeméti középiskolába is eljutottak. Színészek által bemutatva jut el a 
fiatalokhoz a bűnmegelőzés, és a fiatalokra veszélyes internetes problémák.  
A Ciróka Bábszínházat úgy véli, nem kell bemutatni. Nagyon sok együttműködő partnerük 
van, többek között a Biztos Kezdet Gyerekház, a Bozsó Gyűjtemény, és a Nemzeti 
Színház. 
A munkatervet átgondoltan tervezik meg, köszöni szépen Ágnes munkáját. Elfogadásra 
javasolja az előterjesztést.  
 
Győrfi Róbert: ismét alapos beszámolót olvashatott a bizottság, a tavalyi évre 
vonatkozóan. Nagyon jó kezekben van mindkét kulturális intézmény, sok sikert kíván a 
jövőben.  
 
Dr. Fekete Gábor: szeretné megköszönni a Balett Tagozat munkáját is, hiszen a városnak 
egy új színfoltja és nagyon magas szintű munkát folytatnak.   
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e 
az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta: 
 
12/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
A Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház és a Ciróka Bábszínház 2022. évi 
beszámolójának jóváhagyása, a 2023/2024-es évad munkatervei 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
5241-1/2023. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését és az alábbi határozatot 
hozta: 
 

1. A bizottság a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 2022. évi 
beszámolóját megtárgyalta és a beszámolót elfogadja. 

2. A bizottság a Ciróka Bábszínház 2022. évi beszámolóját megtárgyalta és a 
beszámolót elfogadja. 

3. A bizottság a tájékoztatóban foglaltakat tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Fekete Gábor elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár    
 
2.NAPIREND 
A Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai 
beszámolójának és 2023. évi munkatervének véleményezése  
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
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kapcsolatban? 
 
Lévai Jánosné: úgy véli, hogy Barta Dóra az ő széles látókörével felvette azt a ritmust, 
amit korábban az Ifjúsági Otthonban végeztek a munkatársak. 67 féle tábort szerveznek, 
különféle helyszíneken, óvodás kortól az iskolás korig. 
Kérdezi, hogy a Parádfürdői táborban egy szakmai utat lehetne-e szervezni? Ajánlás 
céljából.  
Kecskemét gyöngyszeme a Hírös Agóra, hiszen, nem is kell bemenni, látni kívülről is a 
sok plakátot. Ezek a kínálatok már hónapokkal előbb kinn vannak, így lehet válogatni. 
Köszöni az igazgatóasszonynak és a munkatársainak a munkáját.  
 
Király József: a Hírös Agóra is nagyon hamar magára talált a pandémia után. Nem 
vetekszik a Színházzal, hanem inkább hiánypótlással igyekszik ide hozni olyan 
előadásokat, amiért Budapestre mennének az emberek. Továbbra is hű a nevéhez, agóra, 
mint piactér, a nagy kínálatban mindenki megtalálja a kedvére való kulturális igényét. A 
Kecskeméti City Balett vezetéséhez külön gratulál. Kéri, hogy ha bármiben tud segíteni a 
bizottság, akkor szóljanak.  
 
Török Józsefné: több család pozitívan jelezte, hogy nagyon sok a program, alig győzik 
kiválasztani, hogy melyikre is menjenek. Gratulál az Agóra vezetésének.  
Egyetért Király József hozzászólásához, miszerint olyan előadások vannak itt, amelyekért 
Budapestre mentek korábban.  
 
Dr. Fekete Gábor: igazgató asszonynak dicsérettel mondja, hogy a jövőben is ugyanezzel 
a szemüveggel nézze az ország kultúráját.  
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e 
az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
13/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
A Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai 
beszámolójának és 2023. évi munkatervének véleményezése  
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné alpolgármester 28-2/2023. 
iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság 2022. évi szakmai beszámolóját, valamint a 2023. évi 
munkatervét jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
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• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár    
      
3.NAPIREND 
A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai 
beszámolójának és 2023. évi munkatervének jóváhagyása 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Lévai Jánosné: nagyon örül annak, hogy a vezetés az Erasmus programba is 
bekapcsolódott.  
Külön örül, hogy a Forrás is működik.  
A Katona József Emlékház bekapcsolódott a Petőfi emlékévbe. Külön kiemeli Mártonfi 
Benke Márta festőművész kiállítását. Szeretné megköszönni Székelyné Kőrösi Ilona 
munkáját, melyet az az Emlékházban végzett.  
 
Király József: úgy látja, hogy a művészek munkásságai, bemutatkozásai Magyarország 
határain belül maradnak. A közgyűlésen anno fel is vetette, hogy pl. egy vándorkiállítás 
formájában határon túl is lehetne megjeleníteni az alkotásokat. Bonyolult feladat, pénzbe 
is kerül, de azt érzi, hogy a város határain belül vannak.  
Ami lát, az az, hogy az Emlékmúzeum nem illik a képbe, ezt a múzeumok csoportjába 
tette volna. Mindazonáltal az Emlékház vezetőjének gratulál, mert hihetetlen munkát 
végzett az elmúlt évtizedben.  
 
Dr. Rigó Orsolya: úgy véli, hogy a Kortárs Művészeti Műhelyeknek elismert helyük van, 
csak a társadalomban egy igen szűk réteget tudnak megszólítani. Olyasmiben lehet 
gondolkodni, hogy a hétköznapi emberek el tudjanak menni meglátogatni ezeket a 
műhelyeket és mellette egy alkotó tevékenységet is végig nézhetnének.  
 
Király József: egy művész nem önmagáért művész, ő a művét próbálja meg „eladni”. Arra 
büszke, ha minél többen látják az alkotásait.  
 
Dr. Fekete Gábor: a kerámiaműhely igazgatójának kreatív ötletei vannak arra, hogy hogy 
ismertesse meg az ott lévő műalkotásokat, mindez mellett nemzetközi tervei is vannak.  
 
Barta Dóra: Az anyagból egyértelműen nem derül ki az az innovatív szándék és folyamat, 
ami az utóbbi idők terveit és folyamatait összegzően tudják ábrázolni. Egy igen zárt 
műhely egységről lehet beszélni. Az összes elképzelés pont ennek a nyitására, 
változtatására törekszik. Országos viszonylatban sok kezdeményezés indult el pl. nagy 
egyetemekkel való együttműködés, egy generációt le tudnának hívni ide. Elfáradt 
művészeti protokollokat fel tudnak majd frissíteni.  
A Katona József Emlékház esetében egy pályázat az, ami tartja ezt a rendszert. Ez nem 
problémás helyzet, csak később megvalósuló tényező.  
 
Győrfi Róbert: korábban igazgató asszonnyal és alpolgármester asszonnyal beszéltek 
róla, hogy az évtizedek alatt nagyon sok műalkotás halmozódott fel, ezeknek leltározása 
folyamatosan zajlik. Amint ez megvan, akkor a leendő látogató központban a kiemelkedő 
alkotásokat meg lehet tekinteni.  
 



6 

 

Dr. Fekete Gábor: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, 
hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
14/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai 

beszámolójának és 2023. évi munkatervének jóváhagyása 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné alpolgármester 5256-1/2023. 
iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2022. évről 
készített szakmai beszámolóját elfogadja, valamint jóváhagyja az intézmény 2023. 
évi munkatervét.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár    
   
4.NAPIREND 
A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2022. évi szakmai beszámolójának és 
2023. évi munkatervének jóváhagyása 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Győrfi Róbert: úgy látja, hogy igencsak ellaposodott az oktatási intézmények és a 
Planetárium kapcsolata. Hogyan lehet szorosabb kapcsolatot működtetni a helyi 
intézményekkel?  
 
Füzi László: korábban volt kedvezményrendszer, ami a vírus időszakban megszűnt, azóta 
nem lett visszaállítva. Valószínűleg el kell gondolkodni a visszaállításán. Azért probléma 
ennél messzebb menőbb. Kecskemétről messzebb van a Planetárium, mint vidékről. 
Sajnos a pedagógus hiány miatt és a nagy létszámú osztályok miatt, nehéz mozgatni a 
gyerekeket A-ból B-be. Sok iskolában nem is nagyon vállalják ezt. Ebben segíthetne a 
város.  
 
Győrfi Róbert: úgy gondolja, hogy ez nem városi feladat. Csak az óvodák tartoznak a 
város fenntartásába, a többi iskola a tankerületi központhoz tartoznak.  
A Planetárium környékén van jó pár óvoda és iskola, melyekhez nem kell busz és pár perc 
sétával fel tudják keresni az intézményt.  
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Füzi László: valóban van pár iskola és óvoda a közelben. Ezekből rendszeresen is 
érkeznek látogatók hozzájuk. Alapjában véve a pedagógus döntése, hogy mikor, hová 
menjenek a gyerekek.  
Óvodások is rendszeresen jönnek a környékből. Nyilván, ha sűrűbben jönnének, több 
iskolából, jobban örülne.  
 
Győrfi Róbert: javasolja, hogy a tankerületi központot és az intézményvezetőket keresse 
fel, hogy jobban együtt tudjanak működni.  
 
Király József: meg van döbbenve ezen a párbeszéden. Nem hiszi, hogy egy Planetárium 
vezetőjének a házalás az iskolákba a feladata. Igenis a városnak feladata, hogy leüljön a 
tankerülettel és átbeszélje a lehetőségeket. Segíteni kell, hogy kimozduljon abból a 
helyzetből, amit okozott a pandémia.  
Gondosan elolvasva a beszámolót, a székeken kívül más megújulás nem történt. Nagyon 
sok pénzt a város nem adott a Planetáriumnak, hogy a megfelelő karbantartások 
megtörténjenek. Idén 40 éves a Planetárium, annak idején idetelepített optikát ideje lenne 
kicserélni. Javasolja, hogy azt a 200 millió Ft-ot próbálják meg egy modern optikára 
összeszedni, ami egy sokkal nagyobb élményt nyújt az idelátogatónak, mindez mellett 
növeli az idelátogatók számát is.  Kéri, hogy  a városvezetésnek továbbítsák ezt a kérést. 
Ez egy kifizetődő dolog, főleg, ha ez a szíve és a lelke az intézménynek.  
Valóban nincs a városközpontban, de ha az úszó programra buszokat tudnak mozgatni, 
akkor a város tudományos életére is menne.  
 
Győrfi Róbert: házalásról szó sem volt. Mivel intézményvezető váltás volt ennél az 
intézménynél, úgy véli, hogy a kapcsolaterősítés, kapcsolattartás jót tehet.  
 
Lévai Jánosné: úgy gondolja, hogy az új megbízott igazgató nagyon jól látja el a 
feladatát. Mivel május 1-től 1000 Ft lett a tanulóbérlet, így nem kell külön buszoztatni a 
gyerekeket, hanem a pedagógus kijelöl egy tematikus napot és helyi járattal elmennek a 
kijelölt intézménybe. Ezzel a lehetőséggel az önkormányzat segítséget adott.  
 
Király József: megerősíti, hogy 200 millió Ft fejlesztésre, kerüljön továbbításra a 
városvezetés felé.  
 
Dr. Fekete Gábor: mivel nem tanár, sem intézményvezető, de azt látja, hogy a gyerekét 
elviszik az Agórába és bizonyos programokra. Úgy látja, hogy itt nincs nagy probléma, 
csak arra akarta Győrfi Róbert felhívni a figyelmet, hogy a kapcsolat erősítés és a figyelem 
felhívás legyen mozgékonyabb. A 200 millió Ft-os támogatás minden bizonnyal jól jönne 
minden intézménynek, de véleménye szerint az ottani feltételek megfelelőek. Elsősorban 
programot, szolgáltatást kell nyújtani, aztán később kap komolyabb támogatást az 
intézmény. Jelenleg nem tudják támogatni Király József javaslatát.  
 
Király József: ez a 200 millió Ft benne volt az anyagban, miszerint, ha tudna az 
intézmény ilyen bekerülésű eszközt vásárolni, akkor jóval magasabb színvonalon 
tudnának működni. Ez nem támogatás. Ha nem ad a város, akkor nem ad. 
 
Füzi László: az öreg vetítőgép már 40 éves, és minden határidőn túl van, alkatrész sincs 
hozzá. Ha olyan hibát szenved, melyet már nem lehet megjavítani, akkor a Planetáriumot 
be lehet zárni. Tudja, hogy nehéz anyagi helyzetben van a város, a tervbe azért tette bele 
ezt a 200 millió Ft-os új vetítőgép árat, hogy szimplán tudassa a város vezetéssel, hogy az 
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intézmény nagyon sokáig nem tartható fenn, ha a modernizáció nem történik meg. Nem 
írta be a beszámolóba, de az idei évben szeretne egy alapítványt létrehozni a 
munkatársakkal és a Planetárium iránt elkötelezett emberekkel, hogy a vetítőgép egyszer 
le tudjon cserélődni. Kéri a bizottságot, hogy ha adódik pályázati lehetőség, akkor segítse 
az intézményt.  
 
Dr. Fekete Gábor: mivel több hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, 
hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem, és 2 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta: 
 
15/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2022. évi szakmai beszámolójának és 
2023. évi munkatervének jóváhagyása  
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné alpolgármester 5254-1/2023. 
iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2022. évi szakmai 
beszámolóját, valamint a 2023. évi munkatervét jóváhagyja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár    
 
5.NAPIREND 
Kulturális intézmények alapító okiratainak módosítása 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Ladics Monika: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Dr. Fekete Gábor: mivel hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy 
egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem, és 2 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta: 
 
 



9 

 

16/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
Kulturális intézmények alapító okiratainak módosítása 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István és Engert Jakabné alpolgármesterek 1558-5/2023. számú 
előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 

A bizottság a közgyűlési előterjesztésben foglaltakat a közgyűlés számára 
elfogadásra javasolja. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

• Engert Jakabné alpolgármester 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Dr. Fölföldi Klára osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár    
 
6.NAPIREND 
Köztéri alkotás elhelyezése a Czollner téren 
 
Dr. Fekete Gábor: elmondja, hogy ez a műalkotás neki jobban tetszik. Megkérdezi az 
előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Ladics Monika: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Dr. Fekete Gábor: mivel hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy 
egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta: 
 
17/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
Köztéri alkotás elhelyezése a Czollner téren 

 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta a Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár 
Bizottság 6010-2/2023. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést megtárgyalta és azt a 

közgyűlés számára elfogadásra javasolja. 
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Felelős: Dr. Fekete Gábor elnök 

Határidő: azonnal 

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető, Mérnöki Iroda 

• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály 
     
7.NAPIREND 
Térítésmentes létesítményhasználat biztosítása 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Ladics Monika: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e az 
előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta: 
 
18/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
Térítésmentes létesítményhasználat biztosítása 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Homoki Tamás alpolgármester 4443-2/2023. számú előterjesztését, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

1. A bizottság a Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Hírös Sport 
Szabadidő Létesítményeket Működtető és Szolgáltató Nonprofit Kft. között létrejött 
Közhasznú Megállapodás 4.2. pontjában felsorolt sportlétesítmények térítésmentes 
igénybevételét az alábbiak szerint biztosítja: 

 

 
Messzi István Sportcsarnok 

 

 
Időpont Időtartam Rendezvény neve 

 
Rendező sportszervezet 

 

1. 
 

 
2023. 04. 23. 

 
1 nap 

Masters Súlyemelő 
Országos Bajnokság 

Kecskeméti TE Súlyemelő 
Szakosztály 

2. 
 

 
2023. 08. 12. 

1 nap 
Messzi István Súlyemelő 

Emlékverseny 
Kecskeméti TE Súlyemelő 

Szakosztály 

 
3. 

 
2023. 11. 04. 

1 nap 
Czagány Károly Szenior 
Kézilabda Emléktorna, 

Mistral Kézilabda Klub 
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Messzi István Sportcsarnok 

 

 
Időpont Időtartam Rendezvény neve 

 
Rendező sportszervezet 

 

1. 
 

 
2023. 04. 23. 

 
1 nap 

Masters Súlyemelő 
Országos Bajnokság 

Kecskeméti TE Súlyemelő 
Szakosztály 

2. 
 

 
2023. 08. 12. 

1 nap 
Messzi István Súlyemelő 

Emlékverseny 
Kecskeméti TE Súlyemelő 

Szakosztály 

  Kecskeméti 
Kézilabdázók 
Találkozója 

 
4. 
 

2023. 12. 28. 1 nap 
XII. Bánhidi József 

Utánpótlás Labdarúgó 
Emléktorna 

S. C. HÍRÖS-ÉP Egyesület 

5. 2023. 12. 29. 1 nap 
IV. Lázár Bence 

Labdarúgó Emlékgála 
S. C. HÍRÖS-ÉP Egyesület 

6. 2023. 12. 30. 1 nap 
II. Kecskeméti Amatőr 
Teremlabdarúgó Torna 

Kecskemét Városi 
Szabadidősport Szövetség 

 
 

 
Mercedes-Benz Gyár Nemzeti Kosárlabda Akadémia 

 

 
Időpont Időtartam Rendezvény neve 

 
Rendező sportszervezet 

 

1. 2023. 01. 28. 1 nap 

Kelet-magyarországi 
Diák I-II. Szabadfogású 

Birkózó Országos 
Bajnokság 

Balla József 
Emlékverseny 

Kecskeméti Junior Sport 
Nonprofit Kft. 

 
2. 
 

2023. 12. 09. 1 nap 
„Mindenkinek 

Aranyérmet” judo 
verseny 

Kecskeméti Judo Club 

 
2. A bizottság felkéri Dr. Homoki Tamás alpolgármestert, tájékoztassa a Hírös Sport 

Szabadidő Létesítményeket Működtető és Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, 
valamint az érintett sportszervezetek képviselőit a bizottság döntéséről. 

 
Határidő: azonnal 

 Felelős: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
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Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztály 

• Irattár    
          
8.NAPIREND 
Beszámoló az Értékmegőrzési Bizottság 2022.évi tevékenységéről 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Dr. Fekete Gábor: mivel hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy 
egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta: 
 
19/2023. (III.28.) ÉmB. sz. határozat 
Beszámoló az Értékmegőrzési Bizottság 2022. évi tevékenységéről 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Fekete Gábor 2555-2/2023. számú, fenti tárgyban készült előterjesztését és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A bizottság a beszámolót változatlan tartalommal terjeszti a közgyűlés elé 
elfogadásra. 
 
Határidő: 2023. március 30. 
Felelős: Dr. Fekete Gábor elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó osztályvezető, Szervezési Osztály 

• Irattár    
 
9.NAPIREND 
 
Munkaanyag: Szoborállítás Petőfi Sándor emlékére  
 
A munkaanyagot a bizottság bizottsági ülésen kívül tárgyalja informális ülés keretében, 
erről külön feljegyzés készül.  
 
Dr. Fekete Gábor: a 10-11. napirendi pontok tárgyalására zárt ülés keretében kerül sor. 
Kéri, hogy a teremben a testület tagjai, az illetékes osztály munkatársai és a 
jegyzőkönyvvezető tartózkodjanak.  

A jegyzőkönyv 13-14. oldalai a zárt ülés anyagát tartalmazzák külön jegyzőkönyvben. 
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Dr. Fekete Gábor: Kihirdeti a zárt ülés határozatait, melyek szerint a bizottság javaslatot 
tett: 
 

❖ Bács-Kiskun Vármegye Kultúrájáért Díjra, valamint  

❖ dr. Szobonya Zoltán Emléklap adományozására. 

 

 
 
 
Dr. Fekete Gábor: több napirend nem lévén, megállapítja, hogy a bizottság a munkáját 
befejezte, megköszöni a részvételt, az ülést 11.05 órakor bezárja. 
 
 
 
 
 
 
  
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

 
 

  Dr. Fekete Gábor sk.                    Török Józsefné sk. 

                             elnök      elnökhelyettes  

 

 

 
 
 
 
 
 


